



Den norske klubben Alacant

Hjelpegruppa

Referat fra møte 11 mars 2024.

Tilstede: Roger, Grete, Olaug, Aslaug og Gudveig.

1. Gudveig har ringt rundt ang. ledig aften i klubben til quiz aften. Ikke noe ledig. Vi får prøve å få til en quiz aften og en natursti til høsten. Gudveig tar seg av dette.
2. Innsamling. Roger har kontaktet Jorunn og de ble enig om at boksen kan stå der den står.
3. Lokalene som Tonii bruker i St. Pola trenger sårt opp pussing. Kommunen eier lokalene. Roger tar det opp med Tonii. Kan vi få i gang en dugnadsgjeng ?.
4. Vi vil prøve til høsten å få mld. med på en ryddedag. Må fastsette en dato og få ut info til mdl. Roger tar seg av dette.
5. Vi må tatt en tur ned til Tonii og se på lokalene.
6. Roger og Grete tar imot på tlf. Henter og bringer ting som Tonii leverer videre

Gudveig Rekdal.

Referent.